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Pani
Joanna Hofman-Kupisz
Radna Miasta Wfoclawek

Odpowiadajqc na wniesionq pzez Paniq interpelacjq miqdzysesyjnE w sprawie wymiany

nawiezchni chodnika usytuowanego pzy budynku pzy ul. Ptasiej 2 od strony ul. Le6nej informujq,

ze w tegorocznym budzecie miasta nie zaplanowano Srodkowfinansowych na realizacjg pzedmiotowego

zadania. Jednocze6nie informujq, 2e mo2liwo$d wymiany nawiezchniwskazanego pzez Paniqchodnika

bgdzie analizowana po ustaleniu budzetu miasta na przyszly rok,

ilffi;

Do wiadomo5ci:
1. Wydzial Organizacyjno - Prawny i Kadr w/m (ds,OP1K.0003.250.2020)

2. Biuro Rady Miasta w/m

3. ala


